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Уважаеми съветници към Столичната голяма община, 

 

Заради завишилите се разходи на ЦРМ вие сте решили да увеличите билетите 

с двайсет и пет процента.За нещастие обаче това може да ви изиграе лоша 

шега.Заради редица алтернативи на градския транспорт,това поскъпване 

може да ви излезе през носа,както се казва по народному или с други думи е 

твърде възможно приходите на компанията да намалеят. 

Вероятно имате примера от 1998 година. Тогава билетчето поскъпна от 

двеста  на двеста и петдесет лева / имам предвид стари,неденоминирани 

лева/.Увеличението също беше с двайсет  и пет процента,както сега и 

приходите ви се увеличиха. 

През май 2006 вие увеличихте цената на превозния документ пак с двайсет 

процента от осемдесет стотинки на едно левче.Тогава приходите ви се 

увеличаха,наистина,но с много по-малък процент от очакваното.Може да се 

каже,че останаха почти същите,за всеки случай увеличението не бе повече от 

три-четири процента /при двайсет и пет процентно увеличение на цената на 

превозния документ/. 

И ето,че стигаме до така важната 2016 година.Какво се случи тогава? Вие 

увеличихте цената на превозния документ с шейсет процента от един лев на 

лев и шейсет. И какво стана? Изненада…Приходите на Столичната компания 

на градски транспорт се намалиха.Как така, нали цената на билетчето се 

увеличи с шейсет процентна? Да,ама това отблъсна гражданите и те 

започнаха да използват алтернативни методи за придвижване.И резултатът бе 

налице. 

Погледнете архивните счетоводни баланси дами и господа общински 

съветници.Моля погледнете счетоводните документи,за да видите какво стана 

през юни 2016-та.Тогава намалението на приходите бе значително.Кое ви 

гарантира,че и сега няма да се сблъскате с този нежелан ефект? 
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Според мене има друго решение,което ще ви помогнете да вдигнете в 

значителна степен приходите си.Вдигнете процентната отстъпка на 

шофьорите. В момента те взимат около 13 процента на билет. Това  е 

изключително малко.Те намират този процент за подигравка и затова гледат 

да не продават вашите билети.Намират различни начини да ви 

изхитрят.Разбира се,те ежедневно по няколко пъти на ден използват 

пиперливи изрази по отношение на ваши близки роднини,но не това е 

проблемът.Проблемът,както вече споменах,че те крият билетите си и 

разполагат с най-различни начини да се измъкнат от санкции.Да ви разкажа за 

всеки от тези способи,означава да ви загубя много време. 

Обаче по този начин градския транспорт губи много пари.А това няма как да 

не се отрази на бюджета на общината. А това вече е сериозен проблем,защото 

парите не стигат. 

Ако увеличите процентът на шофьорите от 13 на 15 те ще спрат да крият 

билетите си и по този начин приходите на ЦРМ ще се увеличат с няколко 

десетки милиона.Това вече е доказано по най-категоричен начин. 

Колкото е по-висок процентът на разпространителите,ТОЛКОВА ПО-

ВИСОКИ СА ПРИХОДИТЕ НА ЦРМ.Помните ли как преди време вие 

намалихте процента на шофьорите на 13 процента? Нали помните,че само 

заради това вашите приходи рязко намаляха,нали?Когато човек няма стимули 

да продава,трудно можеш да го накараш на сила,това се знае от всеки. 

Така че изборът е ваш. 

С уважение: Тихомир Гиздев 

 


